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Toelichtende nota 
 

In het kader van verduurzaming en energie-efficiëntie overwegen steeds meer 
bewoners van appartementen om balkonzonnepanelen te installeren. Helaas blijkt uit 

onze informatie dat er momenteel een gebrek is aan duidelijke richtlijnen vanuit de 
Stad, waardoor stadsdiensten zoals de Bouwdienst en het Woon- en Energieloket 

geen eenduidig antwoord kunnen geven op de vraag of hiervoor een vergunning 
nodig is. 

 

Kan het stadsbestuur duidelijkheid verschaffen over de geldende regelgeving rond de 
installatie van balkonzonnepanelen, en zo nodig het initiatief nemen om concrete 

richtlijnen uit te werken die zowel de stadsdiensten als de betrokken burgers verder 
helpen? 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

         Marleen Daenen 
 

 

 

 

 


